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§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

Avgående ledamöterna Lena Hertzman och Roland Christell 

avtackades genom avdelningschef Susanna Halldin. 

 

§4 

Rådets konstituerande 

Val av ordförande och vice ordförande till stadsdelsnämndens 

pensionärsråd 2017 

 

Till ordförande väljs Kerstin Rosenqvist Hedler (SKPF) och till vice 

ordförande väljs Thomas Dreber (SPF) 

 

§ 5 

Nämndärenden 

 

Skrivelse från Petra Gardos Ek (M) med synpunkter på 

snöröjning och halkbekämpning på vägar, trottoarer och 

gångbanor samt prioriteringsprinciper som gäller. 

Dnr 1.2.3.-761/2016 

Rådet framför att det är viktigt ur ett äldreperspektiv att 

prioritera framkomligheten på trottoarer samt övergångsställen. 

De snövallar som uppkommer vid plogningen utgör ett hinder 

för många. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Norrmalms stadsdelsnämnds verksamhetsberättelse med 

bokslut 2016 

Dnr 1.2.1-658/2016 

Arbetet med det ekonomiska bokslutet pågår fortfarande. 

Förvaltningen redovisar ett överskott på totalen medan 

äldreomsorgen redovisar ett underskott. Ärendet läggs till 

handlingarna. 

 

Norrmalm stadsdelsnämnds rutin för föreningsbidrag – 

revidering 
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Rådet har tagit del av ärendet vilket läggs till handlingarna. 

 

Genomförandeärende gällande ny förvaltningslokal 

Dnr 2.2.2.-624/2016 

Rådet har tagit del av ärendet vilket läggs till handlingarna. 

 

Samråd om ny översiktsplan för Stockholm - remiss från 

stadsbyggnadskontoret 

Dnr 1.5.3.-715/2016 

Rådet tog del av remissen men då svarstiden var väldigt snäv 

fanns inte möjlighet till att lämna in synpunkter. Det framförs 

synpunkter om att äldre inte nämns i sammanfattningen samt att 

det är viktigt att tänka på att låginkomstpensionärer har 

begränsade ekonomiska möjlighet att ta del av den digitala 

utvecklingen. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Yttrande över Projektrapport nr 6/2016 "Tryggt boende 

inom äldreomsorgen" - remiss från Revisionskontoret 

Dnr 1.5.1.-719/2016 

Det framförs en synpunkt på att tjänsteutlåtandet borde 

tydliggöra det rutiner som nämns sam konkretisera dessa. Det 

framförs även synpunkter på språket där formuleringar i vissa 

fall anses otydliga. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

§6 

Fastställande av teman 

Två teman fastslogs för två kommande möten. 

- En ekonomisk genomgång gällande äldreomsorgen 

- Hur fungerar samverkan mellan förvaltningen och 

Stockholms läns landsting 

§ 7 

Övriga frågor 

- Det informeras att den planerade provsmakningen blir av när 

den nya enhetschefen för hemtjänsten på Norrmalm har 

tillträtt. 

- Rådet har tagit del av skrivelsen från PRO samt 

förvaltningens svar. Rådet anser att svaren från 

förvaltningen var bra.  

 

§8 

Information från förvaltningen 

Susanna informerar om det just nu pågår en rekrytering av en 

biträdande enhetschef till hemtjänsten samt att det rekryteras en ny 

verksamhetscontroller till staben. 
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§ 8 

Nästa sammanträde äger rum den 13 mars 2017.  

 

§ 9 

Rådets ordförande avslutade mötet. 

 

10.30-11.00  Maria Wedenlid informerade omVP-processen. 

 

11:00-12:00 Ledamöternas egna råd. 

Kontaltpersonerna för Väderkvarnen, Iva Widerström och 

ordföranden, redogjorde för deltagande i ett möte med anhörigrådet. 

 

Thomas Dreber och Valeri Surell åtog sig att vara kontaktpersoner 

för Sabbatsbergsbyn, medan Barbro Gåije och Lisbeth Lidbom åtog 

sig uppgiften för Riddargården. Kontaktpersoner för hemtjänsten är 

Siv Edenrud och Margareta Sjöberg. Ordföranden ber 

avdelningschefen meddela respektive boende samt hemtjänsten. 

 

Siv Edenrud lämnade information från ett möte med Trygghets- och 

säkerhetsrådet den 14 december 2016. Ordföranden ber sekreteraren 

att skicka minnesanteckningar från mötet till samtliga 

rådsledamöter. 

 

Beträffande den remiss som rådet fått för yttrande beslöt 

ledamöterna att ordföranden samlar in synpunkter, sammanställer 

och skickar för godkännande innan yttrandet går vidare till 

förvaltningen. 


